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SKRAĆENI ZAPISNIK
13. SJEDNICA

održana 9.02.2015. godine

PULA, 9.02.2015.
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SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule,

održane 9.02.2015. godine (ponedjeljak),
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule (IDS-
HNS-ZELENI), koji je sjednici predsjedavao. 
Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika. 
Obavještava da su vijećnici Elena Vian, Janko Žužić, Zrinko Kajfeš i Bruno Nefat, opravdali 
izostanak sa sjednice.

PRISUTNI - ODSUTNI
Red
br.

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE

1. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI

3. ALEN DAMIJANIĆ IDS-HNS-ZELENI

4. MARKO MARTINČIĆ IDS-HNS-ZELENI Prisutan od 17,45 sati
5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI

6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI

7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI

8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI

9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI

11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI

12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI

14. LUKA BLAGOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

15. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

Umjesto P.Grbin-ostavka
prisutan od 18,00 sati 

16. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

Umjesto R.Cvek-mirovanje 
mandata

17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

Prisutna od 18,00 sati

18. IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

Odsutna

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE

M.Galo-mirovanje mandata

22. BRUNO NEFAT LADONJA Odsutan
23. MAURICIO LICUL LADONJA

24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS Odsutan
25. JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS Odsutan

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, konstatira da je prisutno 
18 od ukupno 25 vijećnika, te nakon dolaska Marka Martinčića u 17,45 sati, Vere Radolović i 
Danijela Ferića u 18,00 sati, 21 vijećnik, pa GV može pravovaljano odlučivati.



3

OSTALI PRISUTNI :
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule,
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,
LEO POROPAT, Protokol Grada Pule,
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu,
MIRNA RADOLOVIĆ, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu,
GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje,
TONKA KOMŠO, službenik Upravnog odjela za prostorno uređenje
VEDRANA GLAVAŠ RAMIĆ, službenik Upravnog odjela za prostorno uređenje
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule,
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 
NIKOLINA RADULOVIĆ, p.o. Gradonačelnika Pročelnica službe za reviziju, 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulaprometa d.o.o. Pula,
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA, Pula,
DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod Pula,
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula,
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula, 
ERIK LUKŠIĆ, direktora TD Pula Sport
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU pučkog otvorenog sveučilišta Pula,
VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula, 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula, 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala,
GORDANA JEROMELA–KAIĆ, ravnateljica INK–Gradsko kazalište Pula,
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječji vrtići Pula,
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića–Scuola dell'infanzia Rin Tin TIN Pula–Pola, 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula,
DRAŽEN STEPANOV, službenik Odsjeka za informatiku

POZDRAVLJA :
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića
- ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA gosp. Fabrizia Radina 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA
- predstavnike MEDIJA, 
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik
- i ostale GOSTE 

PRELAZIM SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
- Poziv za 13. sjednicu Gradskog vijeća s materijalima, dostavljen je vijećnicima dana 03. veljače 
2015.godine, uz koji je vijećnicima dostavljeno na znanje Izvješće Gradonačelnika o korištenju 
sredstava proračunske zalihe za prosinac 2014. godine, sukladno članku 57. stavak 3. Zakona o 
proračunu.
- Dana 05. veljače 2015. vijećnicima su dostavljene dvije interpelacije podnesene predsjedniku 
Gradskog vijeća od strane 11 vijećnika, a koje su potvrdili osobnim potpisom podnositelji Mauricio 
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Licul-predstavnik, Danijel Ferić, Radenko Ognjenović, Ivan Lasić, Elena Vian, Roberto Fabris, 
Dejan Janković, Bruno Nefat, Zrinko Kajfeš, Janko Žužić i Vera Radolović. 
-Dana 06. veljače 2015. godine dopunio sam dnevni red 13. sjednice sa 3 nove točke i to: 

13. Donošenje Zaključka o potvrđivanju Sporazuma o mjerama za ublažavanje financijskih 
teškoća određenog dijela građana koji su ovršenici u postupcima prisilne naplate tražbina male 
vrijednosti na novčanim sredstvima

14. Interpelacija 11 vijećnika o otvaranju rasprave i donošenju Zaključka u vezi cijena 
usluga u vrtićima kojima je osnivač Grad Pula

15. Interpelacija 11. vijećnika o otvaranju rasprave i donošenju Zaključka u vezi 
ostvarivanja prava na besplatni prijevoz učenika iznad standarda utvrđenog Zakonom o odgoju i 
obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi 

Materijali s navedenim točkama dostupni su na tabletu te na web stranici Grada Pule.

Također su vijećnicima za sjednicu dostavljena:
- Izvješća o radu radnih tijela Gradskog vijeća (Odbor za statut, Odbor za društvene 

djelatnosti; Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije)
- Dva prijedloga za dopunu dnevnog reda koje je podnio vijećnik Danijel Ferić 
- Šest Amandmana vijećnika Danijela Ferića podnesena na prijedlog Programa rada Gradskog 

vijeća za 2015. 
- Odgovori na vijećnička pitanja
- Na web stranici Grada Pule podignute su Službene novine Grada Pule br. 17/14 i 18/2014

U vezi dnevnog reda kao što sam napomenuo, za današnju sjednicu zaprimio sam sukladno 
članku 70. st. 2 Poslovnika dva obrazložena prijedloga vijećnika Danijela Ferića, od 06. veljače 
2015. godine, za dopunu dnevnog reda 13. sjednice sa točkama

- Turizam u gradu Pula i
- Izgradnja bazena u Puli

Razmotrio sam prijedloge dopune dnevnog reda D. Ferića te svjestan kako iz objektivnih 
razloga ove teme nisu prošle godine bile razmatrane na sjednicama, načelno sam suglasan i 
prihvaćam da se ove godine provede rasprava :

1. na temu - „turizam u gradu Pula“, ali radi nedostajućih materijala nisam za to da se 
raspravlja o temi na ovoj sjednici. Kako su se već određeni materijali pripremali, ovime 
prijedlog vijećnika Danijela Ferića upućujem kao inicijativu nadležnom Odsjeku za 
gospodarstvo Upravnog odjela za financije da u suradnji s drugim upravnim tijelima 
Grada (kultura i drugi) i Turističkom zajednicom Grada Pule pripreme i kompletiraju 
prijedlog akta i materijale dostave na razmatranje Gradskom vijeću kako bi se provela 
kvalitetna rasprava po ovoj značajnoj temi za Grad Pulu. 

2. Također sam suglasan i prihvaćam potrebu rasprave po točki „Izgradnja bazena u Puli“, 
međutim, zbog nedostatnih materijala ne mogu to uvrstiti u dnevni red ove sjednice, ali 
prosljeđujem inicijativu vijećnika nadležnim upravnim tijelima Grada Pule da pripreme 
prijedloge akata i materijale dostave vijećnicima za razmatranje na Gradskom vijeću ove 
teme značajne za Grad Pulu i njene građane. 

Radi navedenog nisam dnevni red 13. sjednice dopunio sa navedenim točkama iz 
objektivnih razloga nedostajućih materijala i ovlaštenja osobama koje bi prezentirale Vijeću ove 
teme sa mišljenjima, problemima i prijedlozima, ali molim upravne odjele da materijale po 
inicijativi pripreme i dostave Vijeću na razmatranje na tematskim sjednicama čiji termin održavanja 
će se odrediti naknadno. 
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Predsjednik daje na glasanje dnevni red 13. sjednice Gradskog vijeća predložen 6.09.2015. 
godine sa 15. točaka dnevnog reda, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV», za 13. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule usvojio slijedeći

D N E V N I   R E D

1. Vijećnička pitanja
2. Usvajanje 

a) Skraćenog zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća od 30.10.2014. godine 
b) Skraćenog zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća od 15.12.2014. godine 

3. Donošenje Programa rada Gradskog vijeća za 2015. godinu
4. Donošenje Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra–polaganje i   

održavanje kanalizacijskih cijevi za podmorski ispust Valkane
5. Donošenje Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i 

održavanje kanalizacijskih cijevi radi rekonstrukcije incidentnog preljeva za CS Valsaline
6. Donošenje Odluke o povećanju temeljnog kapitala trgovačkog društva Pulaparking d.o.o.
7. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Dnevnog centra za 

rehabilitaciju Veruda – Pula
8. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Pula Film Festivala
9. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Grada Pule
10. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi IV. Izmjena i dopuna Generalnog 

urbanističkog plana Grada Pule
11. Donošenje Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja 

„Sportsko rekreacioni centar Bunarina“ 
12. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka u 

Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2015. godinu
13. Donošenje Zaključka o potvrđivanju Sporazuma o mjerama za ublažavanje financijskih 

teškoća određenog dijela građana koji su ovršenici u postupcima prisilne naplate tražbina male 
vrijednosti na novčanim sredstvima

14. Interpelacija 11 vijećnika o otvaranju rasprave i donošenju Zaključka u vezi cijena usluga u 
vrtićima kojima je osnivač Grad Pula

15. Interpelacija 11. vijećnika o otvaranju rasprave i donošenju Zaključka u vezi ostvarivanja 
prava na besplatni prijevoz učenika iznad standarda utvrđenog Zakonom o odgoju i obrazovanju 
u osnovnoj i srednjoj školi 

AD - 1. VIJEĆNIČKA PITANJA

Na prošloj sjednici nisu stigli postaviti pitanja vijećnici, a koji danas imaju prednost: - Jadranka 
Černjul i Luka Blagović 
Da li se još netko javlja za postavljanje vijećničkih pitanja ?
Gospođo Jadranka Černjul izvolite, imate riječ.

JADRANKA ČERNJUL :
Dobra večer svim prisutnima. 
Imala bih jedno pitanje za gospodina Gradonačelnika.
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U posljednje vrijeme svjedoci smo sve učestalijih kritika na račun Vlade zbog porezne 
reforme koja je građanima s niskim prihodima omogućila neznatno povećanje dohotka, a onima s 
visokim primanjima još veću plaću. Stvorilo se ono što se i očekivalo, a to je da gradovi ne znaju 
kako će se građanima dalje omogućiti usluge bez poduzimanja određenih mjera. Neki bogatiji 
gradovi, poput primjerice Varaždina, blokirali su proračun jer ne mogu dalje ispunjavati svoje 
obveze. Prijeti li Puli tako nešto i hoće li mjere koje smo u Puli poduzeli ipak građanima u 
konačnici donijeti sigurnost. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospođi Jadranki Černjul.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, dobar dan svima, 

buon giorno a tutti.
Pitanje koje ste postavili je apsolutno na mjestu i ono što s ove govornice mogu reći da 

izvršenje Proračuna Grada Pule za sada sigurno nije upitno, no mislim da je proteklih mjesec dana 
koliko je iza nas prekratak rok da bi u potpunosti i nedvosmisleno mogli utvrditi koji će konačni 
efekt takve jedne reforme biti za naše građane.

Ono što u svakom slučaju nije dobro, da se ovim potezom mogućnost realizacije programa 
gradova i općina dodatno smanjio. I gradovi i općine su to morali kompenzirati na razne načine, 
nešto je i Grad Pula po tom pitanju napravio, ali u svakom slučaju mislim da bi trebalo jačati 
gradove i općine, regionalnu samoupravu, jer primjeri razvijenijih zemalja govore upravo tome u
prilog. 

Mislim da se teško mogu usporediti proračuni Grada Pule i Grada Varaždina, iako su oni 
približno jednake veličine. U svakom slučaju žao mi je što se njima događa, jer nemogućnost 
izvršenja proračuna ustvari znači stopiranje dotacija proračunskim korisnicima, udrugama i drugim 
programima. Mi poslujemo stabilno, međutim i sami ste svjesni da smo pri izglasavanju Gradskog 
proračuna za 2015. godinu, morali povući određene poteze, što u svakom slučaju nisu popularni, ali 
mislim da su u znaku odgovornog ponašanja. 

Dakle, morati ćemo, kao što sam tada govorio, sagledati prvo tromjesečje i temeljem toga 
donijeti odluke da li su te mjere dostatne ili ćemo biti primorani uvoditi još neke mjere. U svakom 
slučaju mogu poručiti i vama i građanima da izvršenje Proračuna Grada Pule do sada je stabilno i u 
tom smislu razloga za brigu ne treba imati.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospođo Jadranka Černjul izvolite, imate riječ. 

JADRANKA ČERNJUL :
Zadovoljna sam odgovorom.
Zahvaljujem.
Slijedeće pita postavlja gospodin Roberto Fabris.

ROBERTO FABRIS :
Dobra večer svima.
Imao bih dva pitanja. 
Prvo pitanje ću postaviti gospodinu Gradonačelniku, a ono bi glasilo:
S obzirom da je najavljeno da će pulska Riva biti pješačka zona i da će Riva biti bez 

automobila i parkiranja, što je do sada učinjeno, te da će se izmjestiti ribarski brodovi u novu 
ribarsku lučicu, tako da isti ne zauzimaju Rivu prilikom prekrcaja ribe i rada na ribarskim alatima. 
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Moje pitanje glasi: kada će se započeti sa uređenjem najavljene ribarske lučice i kada će se ona 
dovršiti i doći do premještanja istih.

Drugo pitanje je za gospodina pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu 
Damira Prhata, a odnosi se na uređenje ulaza u Grad sa Stancije Peličeti, izgradnje četverotračne 
ceste, pitanje: kada se planira započeti sa najavljenim proširenjem Vodnjanske ceste Vodnjan –
Pula. Hvala. 

ROBERT CVEK : 
Hvala gospodinu Fabrisu.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imat riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Pitanje uređenja ribarske lučice, koja je Prostornim planom definirana u uvali Zonke, je 

pitanje koje ćemo razriješiti na način da pokušamo za takav jedan infrastrukturni potez osigurati 
sredstva iz Europskih fondova. Mislim da, nadovezujući se na prvo pitanje, teško možemo 
samostalno takav jedan veliki infrastrukturni zahvat financirati iz Gradskog proračuna. Uređenje 
lučice i gospodarenje pulskim bazenom u suradnji sa Pulskom lučkom upravom je nešto što ćemo 
na taj način pokušati urediti, jer držim da veće infrastrukturne projekte u budućnosti, to nije samo 
Strategija Grada, to je Strategija i Vlade, treba upravo na način financiranja putem fondova i 
osigurati. To traje neko vrijeme iz razloga što je potrebno donijeti regionalne razvoje programe. 
Ministarstvo regionalnog razvoja bi to trebalo usvojiti kako bi se takvi i slični projekti u principu 
uopće mogli financirati iz navedenih izvora. 

Dakle, mi smo provodili jednu dinamiku ulaganja u infrastrukturu. Mislim da smo u 
proteklih 8 godina u puno infrastrukturnih projekata bili pokrenuli, neke smo i dovršili. Međutim za 
ubuduće, kako naša komunalna društva tako i ustanove, morati će značajniji dio sredstava upravo 
financirati iz fondova, jer niti proračuni nadležnih ministarstava, niti proračuni jedinica lokalnih 
samouprava, odnosno županija, nisu dovoljno potentni da bi se tako veliki projekti mogli 
samostalno financirati. Kada bi Republika Hrvatska bila nešto decentraliziranija nego što je danas, 
to bi sigurno bilo puno lakše, međutim, živimo u visoko centraliziranoj državi i bez sredstava 
državne razine, odnosno europskih fondova, tako veliki objekti teško mogu biti samostalno 
financirani. Žao mi je zbog toga, ali živimo u takvom jednom društvu. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Pročelniče Damir Prhat odgovorite na drugo pitanje. molim vas. 

DAMIR PRHAT :
Gospodine predsjedniče, gospođe i gospodo vijećnici.
Kao što znate Vodnjanska cesta je već dugo na našem Programu, ako tako mogu reći. 

Hrvatske ceste su bile napravile projekt rekonstrukcije Vodnjanske ceste, međutim, taj projekt kao 
takav nije bio prihvaćen od stane građana Velog Vrha. Grad Pula je preuzeo obvezu izrade idejnog 
rešenja upravo u suradnji sa građanima tog područja, koji je na kraju prezentiran, prihvaćen od 
strane građana i od strane Hrvatskih cesta. To rješenje predviđalo je jedno modernije rješenje za 
križanje Vodnjanske – Fažanske ceste, zatim u Kapelerima i za naselje Ruban. Na sastanku koji je 
održan u studenom prošle godine na kojem su bili predstavnici Hrvatskih cesta, su dogovoreni svi 
elementi vezano za, prije svega, realizaciju sustava oborinske odvodnje, ali isto tako i za 
sufinanciranje i realizaciju i izgradnju navedenog projekta. Trenutačno je u fazi izrada kompletne 
projektne dokumentacije. Vjerujem da će vrlo brzo biti ishodovana i građevinska dozvola i time će 
biti omogućeno da konačno krene i sama rekonstrukcija Vodnjanske ceste. Iskreno se nadamo da će 
to biti još i ove godine.
Evo, toliko. Hvala. 
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ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Damiru Prhatu. 
Gospodine Fabris izvolite, imate riječ. 

ROBERTO FABRIS :
Hvala na odgovorima gospodinu Gradonačelniku i gospodinu Damiru Prhatu. Nadam se da 

ćemo realizirati predviđeni program, bez obzira na stanju kakvo imamo.
Hvala lijepa. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Luka Blagović.

LUKA BLAGOVIĆ :
Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege,
Svoje pitanje također ću postaviti gospodinu Gradonačelniku Borisu Miletiću.
Naime, krajem prošlog mjeseca osnovano je Povjerenstvo za provođenje projekta izgradnje 

putničkog terminala u Puli na čelu s direktorom Luke Pula, gospodinom Suljevićem. Zanima me 
koji su konkretno planovi i mjere koje će Grad Pula pokrenuti s ciljem realizacije ovog vrijednog 
projekta. I ono što mene osobito zanima i na što je stavljen naglasak je na koji način kao Grad 
možemo i ostale bivše vojne zone i objekte staviti u funkciju gospodarskog, ali i cjelokupnog 
razvoja Pule. Evo, toliko. Hvala. 

ROBERT CVEK :
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Hvala na ovom pitanju, uvaženi gospodine vijećniče. 
Prilikom početka radova na novoj Općoj bolnici u Puli i posjete premijera i prve 

potpredsjednice Vlade RH, iskoristio sam priliku da porazgovaramo i o ovoj temi, koja je po mom 
mišljenju izuzetno bitna za Grad Pulu. Nije samo pitanje putničkog terminala. Imamo i napušten 
bivši vojni aerodrom u blizini, imamo i druge zone koje su bile namijenjene u vojne svrhe. Neke od 
njih su nažalost devastirane, a nekima bi se to moglo desiti, ako sam dobro informiran, iz razloga 
što je režim čuvanja područja Muzil promijenjen. I iskoristio sam priliku i sve relevantne čimbenike 
u ovoj zemlji, radi se o državnoj imovini, pismeno upozorio na mogući scenariji koji se desio na 
području Valelunge i Momumenata.

Mi jesmo osnovali ovo Povjerenstvo, zahvaljujući vama vijećnicima usvojili smo izmjene 
prostornih i donijeli prostorne planove, gdje je u principu uloga Grada ispunjena. Preduvjet za 
razvoj bilo kakvog područja je usvajanje prostornih planova. Kako se ovdje radi o pretežito 
državnoj imovini, na vlasniku je obveza, mogućost i odgovornost, da tim područjem gospodari. 
Mišljenja sam da doista, projekti poput putničkog terminala, poput drugih vojnih zona, mogu 
donijeti potrebne investicije, otvaranje novih radnih mjesta. Mislim da je to danas rijetko potrebno, 
ne samo za Grad Pulu, već i za Istarsku županiju i Republiku Hrvatsku. Vjerujem da će biti 
dovoljno razboritosti, ali isto tako moram istaknuti da našem strpljenju po tom pitanju više nema 
vremena, jer je prošlo predugo razdoblje ne činjenja. Iskoristio sam dolazak, razgovarali smo na tu 
temu, dobili i podršku za realizaciju projekata. Vjerujem da ćemo do ljeta imati neke konkretne, 
opipljive rezultate. S druge strane veseli me što jedan projekt za koji je natječaj bio raspisan prije 
nešto više od 3 godine, se ipak primiče konkretnoj realizaciji. To je pitanje projekta na Katarini i 
Monumentima, gdje bi prema mojim informacijama, nakon okončanja i izrade Studije utjecaja na 
okoliš, trebali biti pripremljeni elementi za ishodovanje lokacijske dozvole, čime će se steći 
preduvjeti za potpisivanje koncesijskog ugovora i konkretnu fizičku realizaciju projekta. Hvala. 
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ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
Gospodine Blagoviću izvolite, imate riječ. 

LUKA BLAGOVIĆ :
Zahvaljujem na odgovoru. Zadovoljan sam odgovorom.
Realizacija upravo ovakvih projekata će biti jedna od okosnica budućeg razvoja Grada.
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem. 
Slijedeće pitane postavlja gospodin Mauricio Licul. 

MAURICIO LICUL ;
Dobra večer svima.
Hvala na riječi. 
Imam dva pitanja. Jedno je namijenjeno za gospodina Gradonačelnika, iako je u sektoru 

kulture, a drugo pitanje je bilo namijenjeno za gospođu Elenu Puh Belci, međutim, čudno mi je da 
je danas nema ovdje, tako da bih volio da netko drugi preuzme njezinu ulogu i da mi odgovori na 
njezino pitanje. 

Za gospodina Gradonačelnika što se tiče Europske prijestolnice kulture, rok za predaju 
prijave za natječaj je 17. travnja 2015. godine, raspisan je 16. travnja 2014. godine u Ministarstvu 
kulture RH. 

Pošto još nema javno, nažalost, svim građanima dostupnih podataka o inicijatorima samog 
projekta i plan ulaganja u Proračun dodijeljenih sredstava, govorim o 800.000,00 kuna iz Grada 
Pule i 400.000,00 kuna iz Županije za 2015. godinu, također retroaktivno bih se vratio i na 
250.000,00 kuna 2014. godine od strane Grada Pule, - predlažem i tražim da se na jedinoj javnoj i 
dostupnoj stranici „Pula+ 2020“, ti podaci što prije transparentno stave. Dakle, koji im je cilj, 
imenom i prezimenom tko vodi projekt, kako je planirano trošenje 800.000,00 kuna Grada Pule, 
kako je planirano ulaganje tih dodijeljenih sredstava. Grad Pula da u tom sektoru bude 
transparentno, čisto i dosljedno.

I da ne bude zabune, mišljenja sam da je to dobar projekt, dobra inicijativa za europsku 
prijestolnicu kulture, za pohvalu, i u ovom trenutku zaslužuje svu moguću podršku građana. Na taj 
način bi se sigurno proširio krug podrške, otklonila sva kalkuliranja koja su prisutna u zraku u 
krugovima kulture, da se svi troškovi, kriteriji, ocjenjivanje projekata, što je jako bitno, učine javno 
dostupnim svima.

Rok je jako kratak što sam na početku pitanja rekao. Stječe se dojam da smo u zaostatku u 
prikupljanju projekata potrebnih za kvalitetnu aplikaciju, pa je svaki potez ovog tipa, po meni, 
dobrodošao.

Informacije koje imam kažu da je projektni tim u Zagrebu, ispravite me ako griješim, a samo 
povremeno u Gradu Puli. Zbog prirode i zahvata samog projekta Europske prijestolnice kulture i 
kratkih rokova, bilo bi dobro da je obrnuto, to jest da je tim smješten u Puli, a samo povremeno u 
Zagrebu. Mislim da bi to trebalo biti i da se na taj način postupi. Dakle, pitanje, odnosno komentar 
gospodina Borisa Miletića.

Na pitanje koje je bilo namijenjeno za gospođu Elenu Puh Belci, pretpostavljam da će mi 
odgovoriti gospodin Aleksandar Matić, pročelnik Ureda Grada Pule.

Dana 6.02. 2015. u 17,00 sati bio je sastanak, koji je sazvan od strane gospođe Elene Puh 
Belci, odnosno vas kao Grada prema predstavnicima roditelja svih javnih i privatnih vrtića, te 
predstavnika svih roditelja osnovnih škola. Sastanak je sazvan isključivo radi sveopćeg revolta svih 
spomenutih roditelja u Gradu Puli po pitanju vaše Odluke, koja je spomenuta o ukidanju besplatnog 
prijevoza, te povećanja cijena vrtića i ostalog. Da skratim pitanje, da li smatrate da ste sastanak 
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takvog tipa trebali sazvati prije samog oglašavanja prije mjesec dana svih ovih odluka koje sam 
naveo o poskupljenju vrtića i ukidanja subvencija za prijevoz djece. Molim da mi ovdje javno 
kažete koji je bio stav roditelja na tim sastancima obzirom da su bile dvije grupe privatnih, gradskih 
vrtića i osnovne škole koji su prisustvovali tom javnom sastanku. Ne znam tko će mi na to 
odgovoriti. Neka mi netko odgovori. Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Mauriciu Liculu.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. .

BORIS MILETIĆ :
 Hvala na postavljenim pitanjima.
 Žao mi je da kolegica Elena Puh Belci nije prisutna, ali je bolesna. To je razlog neprisustva 

sjednici. Ona je vodila navedene sastanke. Sigurno da bi to mogla puno bolje objasniti, ali obzirom 
da sam informiran, to ću učiniti ja. 

Glede europske prijestolnice kulture, ne vidim uopće razloga zašto to na taj način ne 
prikazati na webu, ukoliko to već nije tako. 

Inicijativa za Europsku prijestolnicu kulture potekla je od mene i bivšeg Istarskog župana i 
zajedno smo potpisali Sporazum. Želimo napraviti ovaj projekt i program na način da uključimo 
čim više istarskih gradova i općina u njega. To je možda nešto drukčije nego što je to do sada bilo, 
ali mislim da navedenim umrežavanjem možemo samo ostvariti određene sinergijske učinke. 

S druge strane, ono što smo si zacrtali kao cilj, nije samo pitanje te precizne titule. Osnovni 
cilj je da putem različitih programa u kulturi, ali ne samo u kulturi, jer se navedenoj inicijativi 
priključuju i drugi sektori, poput znanstvenog Sveučilišta, trgovačkih društava, gospodarstva, ideja 
je da kultura, kao jedna poveznica, doprinese višem životnom standardu naših građana, neovisno o
samoj tituli. Sredstva koja smo usmjerili, koja će se trošiti, neovisno o samom ishodu, bit će sigurno 
kvalitetno realizirana. To je osnova i to želim vrlo jasno kazati.

Što se tiče navedenog sastanka, bilo je doista kvalitetnih i argumentiranih prijedloga, upravo 
je funkcija gradske uprave da konstantno komunicira sa svojim građanima, što non stop i činimo. I 
drago mi je da je do tih razgovora došlo jer se moglo odgovorno razmotriti koji su zahtjevi, koji su 
prijedlozi i koje su mogućnosti. Kažu da razgovora nikada dosta i slažem se s vama da je moguće 
bilo da se to i prije napravi. Međutim, drago mi je da je do tog razgovora došlo i uvjeren sam da će i 
rezultati navedenih razgovora kada za to dođe vrijeme biti isto tako kvalitetni. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Licul izvolite, imate riječ.

MAURICIO LICUL :
Žao mi je što je zamjenica Gradonačelnika bolesna. Želim joj brzo ozdravljenje. Vjerujem 

da ćete pozdraviti bivšeg Župana.
Samo par komentara.
Što se tiče prijestolnice Europske kulture, lijepo je to što govorite, međutim, ja bih vas molio 

da javno stavite na web stranici - koja je svrha okupljanje tih ljudi, kao što piše na samoj stranici i 
uvlačenje što većeg broja građana u sam projekt Europske prijestolnice kulture, te da javno 
dostavite plan, koji je vjerujem vama interno dostupan, da ga mogu i dugi vidjeti, te ako je moguće i 
kriterije na osnovu kojih je taj plan formiran.

Slažem se s vama da je projekt aplikacije Pula za EPK-a jedna dobra stvar, ponajviše iz
razloga što je to dobar projekt, jer se ustvari na taj način diže jedan ton cijele zajednice na jednu 
višu razinu. Međutim, to se najviše može vidjeti kroz uključenje što šireg broja ljudi.



11

Temeljem rečenog unaprijed zahvaljujem na vašem angažmanu. Vjerujem da ste to uzeli za 
jednu obvezu u duhu vašeg transparentnog vođenja Grada, da će materijal biti objavljeni na 
stranicama Grada u što kraćem roku. 

Vezano za sastanke, znate da su na dnevnom redu tih sastanaka bile stvari koje su sastavni 
dio Zaključaka naše dvije interpelacije, koje su potpisale sve stranke oporbe.

Što se tiče Zaključaka izraženih na prijašnje stanje, znam da je više manje unificiran stav 
svih predstavnika roditelja privatnih i gradskih vrtića i osnovnih škola, da je to što ste učinili 
Odlukom od prije mjesec dana, prije nego što ste s njima razgovarali, pogrešan. 

Molio bih vas da mi dostavite zapisnike sa održanih sastanaka, javno bih vas ovdje molio da 
mi potvrdite da ćete mi u što kraćem roku dostaviti autorizirane zapisnike od strane svih 
predstavnika sastanaka, odnosno koji su autorizirani i od strane predstavnika roditelja koji su bili na 
tim sastancima. Vjerujem da se slažete sa mnom da je učinjena pogreška, kako god da vi tu 
pogrešku tumačili i sagledavali, pa bih samo volio na taj način prihvatite razmišljanja od strane 
oporbe, ali i roditelja. Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Mauriciu Liculu.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.

BORIS MILETIĆ :
Sigurno da niti jednom čelniku izvršne vlasti, političaru, niti je drago, niti je oportuno 

povećavati cijene ili dizati naknade. To nitko ne voli. Međutim, ukoliko odgovorno želite voditi 
jednu organizaciju ili Grad, tada morate realno sagledavati potrebe i mogućnosti. Dakle, neki to 
misle da su sagledali i danas su već u velikim problemima. Mislim da je neophodno biti odgovoran 
prema javnim financijama kako bismo uopće mogli funkcionirati. Ovo što se desilo Gradu 
Varaždinu bojim se da će se moći desiti i nekim drugim sredinama. A vas kao oporbenog vijećnika 
u potpunosti razumijem. Meni je apsolutno jasno da u današnje vrijeme zahtijevati ono što vi 
zahtijevate je politički oportuno i uopće od toga ne bježim. No, mislim da moramo komunicirati, što 
i činimo, i to ćemo učiniti i ubuduće, ali ono što mogu jamčiti je da ćemo se apsolutno odgovorno 
ponašati prema ovom Gradu i našim građanima. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku .
Slijedeće pitanje postavlja gospođa Diana Kukić Dasko.

DIANA KUKIĆ DASKO :
Dobra večer svima. 
Svoje pitanje uputila bih gospodinu Damiru Prhatu, pročelniku Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu.
Poštovani gospodine Prhat, nedavno smo mogli čuti kako Ministarstvo graditeljstva i 

prostornog uređenja planira ponoviti još povoljnije uvjete kupnje stanova po modelu poticajne 
stanogradnje. Prve dvije zgrade u Šijani pokazale su da je projekt bio uspješan i drago mi je da je 
Pula zapravo i pokrenula tu inicijativu. Zanima me je li u planu nastavak projekta, odnosno hoće li 
se graditi još takvih projekata u Puli.
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospođi Diani Kukić Dasko.
Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 
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DAMIR PRHAT:
Zahvaljujem se.
Kao što ste naveli u svom pitanju Grad Pula i Agencija za pravni promet i posredovanje 

nekretnina su uspješno realizirali projekt izgradnje stanova u Šijani. Tamo je izgrađeno 65 stanova. 
Naši sugrađani su koncem 2013. godine dobili ključeve svojih stanova. Međutim, želio bih istaknuti 
isto nekoliko činjenica.

Na listi je bilo 270 naših sugrađana za 65 stanova. Međutim, nakon što je taj projekt završen, 
nakon što su objekti izgrađeni, ostalo je neprodano 8 stanova. Najveći problem za naše sugrađane je 
bilo ispuniti kreditnu sposobnost, iako su uvjeti kreditiranja bili izuzetno povoljni, proveden je još 
jedan dodatni javni poziv gdje se bilo javilo 36-tero naših sugrađana, od kojih je 33 ispunjavalo 
uvjete za stavljanje na listu i nakon toga su ostala još dva stana neprodana i podjela tih stanova za 
zakup dalje vodi Agencija za pravni promet i posredovanje nekretnina.

U Šijani imamo još jednu nekretninu, pored ovih dviju, gdje su izgrađene stambene zgrade, 
ona je površine oko 2000 m2. Ona je kompletno infrastrukturno opremljena i nakon što Grad 
provede jedan iskaz interesa za poticajnu stanogradnju mi ćemo opet pokrenuti navedeni projekt. 
Najnovije mjere koje je Ministarstvo poduzelo sigurno da će potaknuti takav jedan projekt.
Evo toliko. Zahvaljujem. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem pročelniku Damiru Prhatu.
Gospođo Dasko izvolite, imate riječ. 

DIANA KUKIĆ DASKO :
Zahvaljujem se na odgovoru i raduje me što se nastavlja s ovim projektom koji omogućuje 

građanima Grada Pule da dođu povoljnije do stana i da riješi svoje stambeno pitanje. 
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem :
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Dejan Janković. 

DEJAN JANKOVIĆ :
Dobra večer svima.
Moje prvo pitanje odnosi se na transparentnost gradske uprave.
Na prošloj sjednici gospodin Gradonačelnik hvalio se da je za transparentnost dobio mnogo 

priznanja, a ja pitam što treba to napraviti vijećnik da bi dobio odgovor i dokumente koje traži na 
uvid. Naime, ja čekam godinu i pol dana da mi se dostave dokumenti iz kojih je vidljivo na koji 
način se troše i pravdaju dobiveni novci Vijeća Srpske nacionalne manjine Grada Pule, Kluba 

Srba i Koordinacije srpskih institucija. Dobio sam odgovor da zbog zaštite osobnih podataka 
ne mogu dobiti na primjer putne naloge i ostale dokumente na uvid od kada se pravdaju troškovi 
koje plaćaju porezni obvezni obveznici zaštićenim podacima i da li se na taj način iskrivljuju 
nezakonite radnje, te kada ćete mi dostaviti te podatke. 

Drugo pitanje se odnosi na financiranje udruga. 
Zanima me po kojim kriterijima se odlučuje o odobrenju sredstava za rad pojedinih udruga i 

nacionalnih manjina, da li je to po podobnosti i socijalnih osjetljivosti ili po nekom drugom 
kriteriju. Sigurno da nije po kvaliteti. Kako je moguće da udruge koje se bave humanim radom, kao 
što je «Naš san–njihov osmjeh», ne dobiju niti kune za rad, a skrbe se za više desetaka socijalno 
ugroženih obitelji.

 I zanima me isto tako kako udruge koje se bave promocijom i zaštitom ljudskih prava 
dobiju minimum, bez obzira na njihovo program i korist, koju od toga imaju socijalno ugrožene 
skupine građana. Hvala. 
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ROBERT CVEK :
To je bilo malo više od dva pitanja.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Hvala vam gospodine vijećniče na postavljenom pitanu.
Ja osobno, ali normalno i svi djelatnici gradske uprave, dužni su poštivati hrvatske propise i 

zakone. Postoji Zakon o zaštiti sobnih podataka, i mi taj zakon nećemo kršiti. Ja znam da ste više 
puta dobivali odgovor, da ste bili u ovoj gradskoj upravi i razgovarali, ali morate dozvoliti da mi ne 
možemo kršiti zakone. To je naprosto tako. Ukoliko neka domena podatka spada pod taj zakon, mi 
to nećemo kršiti. Ne znam kako bih vam drukčije mogao odgovoriti na to pitanje. Tu se ne radi o 
nikakvoj transparentnosti ili netransparentnosti, nego se radi o poštivanju zakona i propisa. Ono što 
je javno dostupno sve vam je prikazano i tako će biti i ubuduće. Mi apsolutno nemamo što skrivati. 
A ukoliko je netko prekršio zakon onda će odgovarati i to će istražiti neki drugi organi, zna se tko je 
za to nadležan, nije sigurno gradska uprava, nego neka druga nadležna tijela.

Glede financiranja udruga i Vijeća nacionalnih manjina, one se financiraju temeljem javnog 
poziva. Postoji javni poziv, doista se trudimo u čim većem broju medija na našim web stranicama 
pozvati sve zainteresirane udruge da se prijave na javni poziv kojim se izrađuju programi, koji se 
nakon toga ugrađuju u Gradski proračun. I tu isto postoje neka pravila. Da bi netko dobijo sredstva 
najprije se treba javiti na takav poziv. Ukoliko se ne javi na takav poziv logično je da nije niti 
razmatran, jer nema zahtjeva. S druge strane postoje i neke obveze da se dostavljaju redovita 
izvješća o utrošku sredstava, i ukoliko netko ne dostavlja izvješća o utrošenim sredstvima, analogno 
tome gubi pravo financiranja iz Gradskog proračuna. To su temeljni postulati ponašanja ove 
gradske uprave kako prema udrugama tako i prema manjinama. Dakle, javni poziv, javno objavljen, 
ali potrebno je predati zahtjev. Ukoliko netko ne preda zahtjev tada možemo smatrati da nema 
potrebu za time. I to je isto uređeno zakonom. Nismo mi izmislili nikakvu toplu vodu. To na taj 
način funkcionira već neko vrijeme, a ono na čemu ja ustrajem da svatko tko dobije makar jednu 
kunu iz Gradskog proračuna mora ovom Gradu dostaviti izvješće o utrošku sredstava, jer sve drugo 
bi bilo naprosto krivo i neispravno. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Jankoviću izvolite, imate riječ. 

DEJAN JANKOVIĆ ;
Na primjer nisam zadovoljan sa odgovorom zato što imam informaciju i dokaz da Klub Srba 

na primjer za 2011. godinu je dobio 10.000,00 kuna, a izvještaj nije dostavljen o utrošenim 
sredstvima. 

ROBERT CVEK :
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imat riječ. 

BORIS MILETIĆ :
 Uvijek sam apelirao, iskoristit ću i večerašnju prigodu, hajdeo pomoći jedni drugima, 

nemojmo se razdvajati. Ja mogu razumjeti određena neslaganja, ali mislim da bi bilo svima puno 
korisnije kada bismo radili zajedno i u slozi. Znam da ima više klubova koji se bave tom tematikom 
i da svatko želi privući na svoju stranu, ali mislim da to u konačnici nije dobro. Nisu dobre podijele 
niti među pripadnicima manjina, nisu dobre podjele niti među pripadnicima određenih sportskih 
klubova, dvoje ljudi se ne mogu dogovoriti, pa svatko osnuje svoj klub i tako se to umnožava. Ja 
apeliram uvijek na zajedništvo, na slogu i neovisno o tome što djeluje više udruga koje njeguju 
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srpsku kulturu i baštinu, uvijek sam pozivao na zajedništvo. Mislim da je to puno bolje, nego da se 
dijelimo i da jedni drugima na taj način pokušavamo napraviti loše. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Viktor Lazarić. 

VIKTOR LAZARIĆ :
Dobra večer svim prisutnima. 
Pitanje postavljam pročelniku Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, gospodinu 

Damiru Prhatu.
Naime, u Programu gradnje za 2015. godinu, kao sastavni dio Proračuna za 2015. godinu, 

osigurano je nešto više od 600.000,00 kuna za uređenje parkirališta na križanju Stankovićeve i 
Štiglićeve ulice, pa stanare tog dijela grada zanima kada će se započeti sa realizacijom tog projekta i 
koja je otprilike dinamika realizacije samog projekta.
Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem 
Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 

DAMIR PRHAT :
Izgradnja parkirališta na križanju Štiglićeve i Stankovićeve ulice je bila dijelom Programa za 

2014. godinu i to u prvom dijelu navedenog projekta. Prošle godine smo izradili projektnu 
dokumentaciju i ishodovali sve potrebne dozvole, uključujući i građevinsku dozvolu. U tijeku je 
postupak javne nabave za odabir izvođača i ukoliko bude sam postupak okončan bez žalbenih 
postupaka, možemo očekivati da ćemo već početkom travnja krenuti sa izgradnjom navedenog 
parkirališta, što znači da bi negdje do turističke sezone mogli imati navedeni projekt završen. Još 
samo da istaknem da projekt predviđa uređenje 25 parkirališnih mjesta, da će biti uređena oborinska 
odvodnja i javna rasvjeta na navedenoj lokaciji.

Evo, toliko. Hvala vam najljepša. 

ROBERT CVEK :
 Zahvaljujem pročelniku Damiru Prhatu.
Gospodine Lazariću izvolite, imate riječ.

/V.Lazarić : U redu/.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Radenko Ognjenović. 

RADENKO OGNJENOVIĆ :
Dobra večer svima.
Imam dva pitanja za gospodina pročelnika Damira Prhata.
Prvo pitanje.
Na prethodnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Pule donijeli smo Odluku o komunalnom 

redu, među kojima je i Odluka o zabrani obavljanja trgovinske djelatnosti u prilazima i prolazima 
zgrade, iako se tim prostorima ulazi u privatno vlasništvo. Mene zanima da li je netko zatražio 
pravno tumačenje legalnosti takve Odluke.

Drugo pitanje.
Dobio sam upit građana vlasnika Lokvere na Medulinskoj cesti o rješavanju problema 

oborinskih i slivnih voda kada dolazi do plavljenja stambenih i pomoćnih zgrada zbog oborinskih 
voda. Rečeno im je da će se tokom 12. mjeseca 2014. godine održati sastanak između predstavnika 
zgrada i Hrvatskih voda. Građane tog dijela Pule zanima da li je taj sastanak održan i koje su odluke 
donesene, te način i rokovi rješavanja tog velikog problema. Hvala. 



15

ROBERT CVEK ;
Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 

DAMIR PRHAT :
Vezano za Odluku o komunalnom redu vi znate i sami da je na sjednici Gradskog vijeća 

gdje ona donesena bilo govora o navedenoj problematici. Pravno tumačenja nismo do sada imali, 
osim što smo pojedinim korisnicima takvih prolaza dostavili određena tumačenja kako mi vidimo 
ovo stanje što se tiče samog korištenja prolaza i haustora za obavljanje trgovinske djelatnosti. 

Što se tiče rješavanja oborinske odvodnje na cijelom području Grada Pule kontinuirano 
razgovaramo sa predstavnicima Hrvatskih voda i Hrvatskih cesta, po potrebi predlažemo određena 
rješenja za ta područja. Međutim, želim podsjetiti da su za pojedina područja potrebna značajna 
financijska sredstva kako bi se riješio problem odvodnje, a da prethodno nisu riješeni ključni 
kolektori kako je to, između ostalog, predviđeno idejnim konceptom oborinske odvodnje. 

Što se tiče navedene lokacije sastanak je održan. Međutim, postoje potrebe za održavanjem 
dodatnih sastanaka i iznalaženja rješenja za rješavanje predmetne problematike. 

Evo, toliko. Zahvaljujem.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gopdinu Damiru Prhatu.
Gospodine Ognjenoviću izvolite, imate riječ. 

RADENKO OGNJENOVIĆ : 
Ja se samo radujem da rješenje tih oborinskih voda u spomenutom naselju što prije biti 

riješeno na zadovoljavajući način tih građana. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem. 
Slijedeće pitanje postavlja gospođa Gordana Peteršić.

GORDANA PETERŠIĆ :
Dobra večer svima.
Imala bih pitanje za gospodina Damira Prhata, pročelnika Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu.
Pitanje se odnosi na Vodnjansku cestu, odnosno na rekonstrukciju Vodnjanske ceste i na 

četverotračnu dionicu od Šijane do Velog Vrha. Međutim, s obzirom da ste jedan dio odgovora već 
dali gospodinu Robertu Fabrisu, ja bih se na njegovo pitanje samo nadovezala, odnosno možda bih 
ga malo proširila.

Pored ovoga što je izgrađeno zanima me hoće li se graditi dionica do pulskoga aerodroma. I 
drugo, recite mi u kojoj je fazi uređenje kružnog toka u Šijani, jer s obzirom na najavljenu 
uspostavu mjera retencije vode, interesira me što je sa time.

Hvala vam. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Gospodine Prhat izvolite, imate riječ.

DAMIR PRHAT :
Zahvaljujem se na postavljenom pitanju.
Vjerujem da ćete se složiti sa konstatacijom da je puštanjem dionice od Stancije Peličeti do 

Šijane Pula konačno dobila ulaz u grad kakav zaslužuje. Grad Pula je cijelo vrijeme bio aktivno 
uključen u realizaciju navedenog projekta, kao što je uključen i u realizaciju projekta izgradnje 
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četverotračne prometnice od Šijane do Stancije Peličeti, ali isto tako i rekonstrukcije Vodnjanske 
ceste. 

Idejna rješenja koja smo izradili su prezentirana i usvojena od strane Hrvatskih cesta. U 
tijeku je izrada projektne dokumentacije za dionicu od Šijane do Velog Vrha.

Što se tiče samog produženja četverotračne prometnice do Pulskog aerodroma, predsjednik 
Uprave Hrvatskih cesta, gospodin Horti je više puta isticao da će navedeni projekt realizirati. 

Ono što bih posebno želio naglasiti spomenuo sam prije da je tijekom studenog mjeseca 
održan jedan zajednički sastanak na poziv Gradonačelnika Grada Pule na kojem su bili prisutni i
predsjednici uprava Hrvatskih cesta, Hrvatskih voda, Istarski župan, gospodin Valter Flego, gdje se 
razmatralo upravo idejna rješenja rješavanja problema oborinske odvodnje i štetnog djelovanja voda 
na području cijelog Šijanskog sliva, ali isto tako su se razmatrala i određena rješenja vezano za 
prometnu infrastrukturu.

Hrvatske ceste su prihvatile naše idejno rješenje vezano za rješenje problema štetnog 
djelovanja. Hrvatske vode su prihvatile isto tako da preuzmu financiranje dijela koji se tiče štetnog 
djelovanja voda.

U tijeku je provedba postupaka javne nabave za izradu projektne dokumentacije i nakon što 
budemo ishodovali pravomoćne dozvole za izgradnju, krenut ćemo sa uređenjem i kružnoga toka u 
Šijani. Evo, toliko. Hvala najljepša. 

ROBERT CVEK :
Hvala gospodinu Damiru Prhatu. 

/G. Peteršić : Hvala lijepa/.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Ivan Lasić. 

IVAN LASIĆ :
Dobra večer svima. Imam dva pitanja.
Jedno je pitanje vezano za odgovor na prošloj sjednici gospodina Gradonačelnika, a radi se o 

pitanju postoji li mogućnost izgradnje prostora za mjesni odbor u sklopu izgradnje dječjeg vrtića 
koji se gradi na području Sisplaca, odnosno iza Kochove ulice, odnosno do sadašnjeg sjedišta 
mjesnog odbora. 

Bio sam zadovoljan sa odgovorim, jer je vezan za financijsku mogućnost. Međutim, nakon 
toga imao sam kontakte sa gospođom dogradonačelnicom Elenom Puh Belci vezano upravo za taj 
problem, da vidimo da li uopće postoji mogućnosti, pored financijskih, da se inkorporira taj prostor 
u sklopu gradnje dječjeg vrtića.

Obzirom da katastarska čestica na kojoj je predviđena gradnja nosi oznaku „D-4“, što je 
tumačenje da je to namjenski samo za gradnju objekata predškolskog uzrasta i da samim time je 
upitno da li se može na takvoj parceli graditi mjesni  odbor. 

Ja sam u tijeku ove faze do današnje sjednice kontaktirao sa pročelnikom, gospodinom 
Giordanom Škuflićem, koji mi je decidirano rekao da ne može, ali kad sam pitao da li postoji 
mogućnost da se kroz izmjene i dopune Generalnog urbanističkog plana prilagodi, da se preimenuje 
ta čestica i prostor u mješoviti, dat mi je odgovor da ne dolazi u obzir, pa bih molio Gradonačelnika 
da mi dade odgovor na to, obzirom da se složio sa idejom koju sam iznio obzirom na problem tog 
mjesnog odbora i za to sada nemam pravog odgovora, pa tako postavljam ovo pitanje. 

Drugo pitanje.
Moram pohvaliti u vezi mog pitanja s ranijih sjednica za autobusnu stanicu, stajalište kod 

Mornaričke crkve, vidio sam da je nešto učinjeno. Zid koji je prijetio rušenjem, ožbukan je sa 
cementnim mortom, sakriveno je ono stvarno što je bilo. Međutim, rješenje autobusnog stajališta 
nije dovršeno, zato postavljam pitanje gospodinu pročelniku Damiru Prhatu da li će se nastaviti sa 
rješenjem u smislu postavljanja nadstrešnice, uklanjanja građana koji čekaju autobus sa prometnice, 
jer oni su ugroženiji na onoj lokaciji gdje je sada autobusno stajalište.
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I drugo, pored drugih mnogih autobusnih stajališta koja su se riješila kvalitetno, jasno, jer su 
imali uvjete za to, postavljam pitanje i za autobusno stajalište na Velom Vrhu na skretanju za 
Fažanu, također nije riješeno, nema ugibališta, ne mogu putnici biti sigurni.

/R. Cvek : Gospodine Lasiću, vrijeme vam je isteklo/.
Zbog toga postavljam pitanje.

To su dva pitanja. Hvala lijepa. 

ROBERT CVEK :
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Oznaka „D“ predstavlja društvenu namjenu predškolskog odgoja. Ja uvijek kažem da 

prostorni plan nije sveto pismo da se ne može mijenjati. Ukoliko postoji dobra volja uvijek se 
prostorni plan može izmijeniti. No, dozvolite mi da ipak sa kolegama koje su u tom području 
stručne osobe prije razgovaram nego vam to javno obećam, jer kada čovjek nešto obeća to mora 
izvršiti, a ja prije nego što nešto obećan želim biti siguran da je to moguće napraviti.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Prhat, odgovorite na drugo pitanje vijećnika Ivana Lasića. 

DAMIR PRHAT ;
Što se tiče autobusnog stajališta i ugibališta na području vašeg Mjesnog odbora mogu reći da 

smo više puta razgovarali o tome i stvarno je vrlo teško naći lokaciju ukoliko bi došlo do 
premještanja navedenog stajališta bez da zadiremo u postojeće zelene površine. Znate i sami da 
bismo trebali tamo ukloniti određena stabla da bismo mogli uopće takvo jedno ugibalište izgraditi. 
Za sada smo učinili sve što je moguće kako bismo osigurali da ne dolazi do urušavanja zida, a 
razmotriti ćemo mogućnost isto tako da postavimo jednu nadstrešnicu kako bi naši sugrađani mogli 
na jedan primjeren način čekati autobuse. 

Vezano sa samo autobusno ugibalište na Velom Vrhu prije je bilo govora o rekonstrukciji 
Vodnjanske ceste. U sklopu tog rješenja koje smo prezentirali, o kojem je bilo govora i koje je na 
kraju usvojeno, previđena je izgradnja nekoliko autobusnih ugibališta uz Vodnjansku cestu. 
Naravno, da će ta prometnica, osim kružnih tokova koji su s tim spominjani, imati uređene pješačke 
staze i biciklističku stazu , zelene površine i javnu rasvjetu, tako da stvarno možemo govoriti o 
jednoj kvalitetnoj i cjelovitoj rekonstrukciji te prometnice.

Evo, toliko. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu pročelniku Damiru Prhatu na danom odgovoru.
Gospodine Lasiću izvolite, imate riječ. 

IVAN LASIĆ :
Zahvaljujem na odgovoru gospodinu Damiru Prhatu.
Moram pohvaliti napredak, ali očekujem da jednog dana ćemo moći reći hvala lijepa, uspjeli smo 
riješiti i to. Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. Očekujem odgovor na postavljeno pitanje 
nakon što bude Gradonačelnik obavio potrebne konsultacije sa svojim suradnicima.

Hvala lijepa. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Ivanu Lasiću. 
Time su svi vijećnici koji su htjeli, postaviti vijećničko pitanje su ga postavili. 
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AD - 2. USVAJANJE 
a) Skraćenog zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća od 30.10.2014. godine 
b) Skraćenog zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća od 15.12.2014. godine 

U pogledu točke Usvajanja zapisnika sa 11. sjednice, a povodom primjedbe vijećnika 
Danijela Ferića da je pogrešno utvrđen rezultat glasanja po točki 23., Komisija koju je imenovalo 
Vijeće u sastavu Robert Cvek, Danijel Ferić i Marko Martinčić ispitala je činjenice i utvrdila da je 
primjedba vijećnika Danijela Ferića osnovana te da ispravan rezultat glasanja po točki 23. glasi

- da je Vijeće sa 15 glasova „ZA“, sa 5 glasova „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ glasa 
donijelo „Odluku o dokapitalizaciji društva Fratarski d.o.o.“

Takav ispravak unesen je u tekst Zapisnika koji je pred vama zajedno sa Zaključkom 
Komisije te predsjednik stavlja na usvajanje Skraćeni zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća od 
30.10.2014. godine i utvrđuje da je

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, usvojilo pod

a) S K R A Ć E N I
zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća od 30.10.2014. godine 

Zatim stavlja na usvajanje pod b) Skraćeni zapisniki sa 12. sjednice Gradskog vijeća od 
15.012.2014. godine, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće bez primjedbi sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, usvojilo pod

b) S K R A Ć E N I 
zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća od 15.12.2014. godine

U nastavku predsjednik utvrđuje da je vijećnik Marko Martinčić od 17,45 sati prisutan na 
sjednici tako da ima ukupno 19 vijećnika.

AD 3. DONOŠENJE PROGRAMA RADA
GRADSKOG VIJEĆA ZA 2015. GODINU

Predlagatelj za ovu toku dnevnog reda je predsjednik Gradskog vijeća ROBERT CVEK, 
koji je ujedno i dao obrazloženje Programa rada Gradskog vijeća za 2015. godinu, te se očitovao o 
podnesenim amandmanima vijećnika Danijela Ferića: da se u članak 3. Prijedloga Programa rada 
uvrste slijedeće točke:
Amandman 1 - Izvješće o provedbi strategije razvoja Grada Pule za 2014. godinu (Rok: I kvartal 
2015.)
-Prihvaćam amandman 1, s time da se Izvješće razmatra u 

 III/IV kvartal zajedno sa ostalim izvješćima

Amandman 2 - Izvješće o provedbi Strategije gospodarskog razvoja grada Pule za 2014. godinu 
(Rok: I kvartal 2015.)
-Prihvaćam amandman 2, s time da se Izvješće razmatra u

 III/IV kvartalu, zajedno sa ostalim izvješćima
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Amandman 3 - Izvješće o radu Zajednice tehničke kulture za 2014. godinu (Rok: II kvartal 2015.)
-Ne prihvaćam Amandman 3., s napomenom da, -bez obzira što su do sada ta Izvješća dolazila na 
Vijeće, činjenica je da je temeljem članka 106. Statuta utvrđena dužnost podnošenja izvješća o radu 
za trgovačka društva, odnosno ravnatelje ustanova čiji je osnivač Grad Pula. Zajednica tehničke 
kulture Pula radi na promicanju aktivnosti tehničke kulture na području Grada Pule. Udružene 
udruge u Zajednicu jesu: Autoklub Pula-Rovinj, Astronomsko društvo Istra Pula, Centar za 
podvodne aktivnosti Pula, Društvo inovatora Pula, Foto klub Pula, Klub podvodnih aktivnosti 
Uljanik Pula, Klub maketara Pula–2004, Radio klub Arena-Pula, Udruga ljubitelja fotografije 
Format Pula, Modelarska udruga Istra i Društvo za robotiku Istra Pula, dakle radi se o zajednici 
udruga čiji osnivač nije grad Pula.

Upravo zbog toga će Upravni odjel za društvene djelatnosti u svom izvješću o radu za 2014. 
godinu uvrstiti i izvješće o radu i realizaciji programa Zajednice tehničke kulture za izvještajno 
razdoblje 2014. godine.

Amandman 4 - Izjava o fiskalnoj odgovornosti za 2014. godinu (Rok: II kvartal 2015.)
- Ne prihvaćam Amandman 4 budući su odredbe o tome jasno utvrđene člankom 7. Zakona o 
fiskalnoj odgovornosti i člankom 3. Uredbe o sastavljanju i predaji izjave o fiskalnoj odgovornosti i 
izvještaja o primjeni fiskalnih pravila. Ne bih sada čitao navedene odredbe budući su objavljene u 
Narodnim novinama, a temeljem odredbi nije propisana obaveza rasprave Izjave o fiskalnoj 
odgovornosti na Gradskom vijeću. Dakle da skratim, Gradonačelnik je dužan do 31. ožujka tekuće 
godine za prethodnu godinu, dostaviti Ministarstvu financija za Grad Izjavu, popunjeni Upitnik, 
Plan otklanjanja slabosti i nepravilnosti, Izvješće o otklonjenim slabostima i nepravilnostima 
utvrđenima prethodne godine i Mišljenje unutarnjih revizora o sustavu financijskog upravljanja i 
kontrola za područja koja su bila revidirana u prethodnoj godini. Nadležna ministarstva za svakog 
obveznika provjeravaju formalni sadržaj Izjave i Upitnika.

Amandman 5 - Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Pulskog centra za poduzetništvo za 2014. 
godinu (Rok: III kvartal 2015.)
-prijedlog je osnovan te prihvaćam Amandman 5

Amandman 6 - Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji Grada Pula-Pola za 2014. 
godinu (Rok: IV kvartal 2015.)
-Ne prihvaćam Amandman 6, budući da Zakonom o Državnom uredu za reviziju (NN 80/11) nije 
propisana obaveza rasprave Izvješća o obavljenoj reviziji na Gradskom vijeću. Naime, člankom 14. 
propisana je procedura sastavljanja i dostave Izvješća zakonskom predstavniku subjekta, koji ima 
mogućnost očitovati se na činjenice, staviti prigovor na izvješće o obavljenoj reviziji o kojem 
odlučuje glavni državni revizor te zakonski predstavnik subjekta revizije u roku 60 dana od primitka 
izvješća, dostavlja Državnom uredu za reviziju pisano očitovanje o poduzetim mjerama po nalazima 
revizije. Grad Pula i Gradonačelnik u cijelosti poštuje i redovno provodi zakonsku proceduru, kako 
po ovom, tako i po svim drugim pitanjima, te će Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada 
Pule-Pola za 2014. godinu biti dostavljeno svim vijećnicima Gradskog vijeća kao što je to bilo i 
svih prethodnih godina. Stoga nema potrebe dopuniti Program rada ovom točkom. 

Predsjednik utvrđuje da su od 18,00 sati sjednici pristupili Vera Radolović i Danijel Ferić, 
tako da je na Vijeću prisutan 21 vijećnik.

U ime podnositelja amandmana poziva vijećnika Danijela Ferića da obrazloži amandmane 
koje nije prihvatio tj. AM 3, 4 i 6. 

Vijećnik DANIJEL FERIĆ naglašava da su njegovi amandmani jednostavno išli u smjeru 
kako bi se dodatno unaprijedila transparentnost rada gradske uprave, međutim, više puta predlagani 
amandmani su odbijeni, pa neka javnost sama presudi o razlozima.
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Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić, vijećnici su dobili na 

tabletu.
Budući da su amandmani 1., 2. i 5. prihvaćeni od strane predlagatelja oni postaju sastavni 

dio Programa rada pa se o njima ne glasa.
Zatim moli vijećnika Danijela Ferića da se izjasni da li i dalje ostaje kod svojih amandmana.
Vijećnik Danijel Ferić se izjašnjava da ostaje kod svojih amandmana, pa predsjednik 

ROBERT CVEK odvojeno daje na glasanje

Amandman 3 - Izvješće o radu Zajednice tehničke kulture za 2014. godinu (Rok: II kvartal 
2015.) kojeg nije prihvatio, te utvrđuje da 

Vijeće sa 7 glasova „ZA“ nije prihvatilo amandman

Amandman 4 - Izjava o fiskalnoj odgovornosti za 2014. godinu (Rok: II kvartal 2015.) 
kojeg nije prihvatio te utvrđuje da 

Vijeće sa 7 glasova „ZA“ nije prihvatilo amandman

Amandman 6 - izvješće Državnog ureda za reviziju obavljenoj reviziji Grada Pula-Pola za 
2014. godinu (Rok: IV kvartal 2015.), kojeg nije prihvatio, te nakon glasanja utvrđuje da 

Vijeće sa 7 glasova „ZA“ nije prihvatilo amandman

 Zatim daje na glasanje Program rada Gradskog vijeća za 2015. godinu zajedno s 
prihvaćenim amandmanima 1., 2. i 5. koji su sastavni dio akta, pa nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV i 1 «SUZDRANIM» glasom, donijelo

PROGRAM RADA
GRADSKOG VIJEĆA ZA 2015. GODINU

AD – 4 DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU KONCESIJE ZA POSEBNU 
UPOTREBU POMORSKOG DOBRA–POLAGANJE I ODRŽAVANJE 
KANALIZACIJSKIH CIJEVI ZA PODMORSKI ISPUST VALKANE

AD – 5 DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU KONCESIJE ZA POSEBNU 
UPOTREBU POMORSKOG DOBRA–POLAGANJE I ODRŽAVANJE 
KANALIZACIJSKIH CIJEVI RADI REKONSTRUKCIJE INCIDENTNOG 
PRELJEVA ZA CS VALSALINE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Objedinjena je rasprava za 4. i 5. točku dnevnog reda. Obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je 
dao pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu DAMIR PRHAT.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbor za prostorno uređenje, kom. gosp. i stambene odnose (potpredsjednik Marko 

Martinčić), vijećnici su dobili na tabletu.

U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik MAURICIO LICUL.
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Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku 4. 
dnevnog reda Odluku o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i 
održavanje kanalizacijskih cijevi za podmorski ispust Valkane, te točku 5. Donošenje Odluke o 
davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra–polaganje i održavanje kanalizacijskih 
cijevi radi rekonstrukcije incidentnog preljeva za CS Valsaline, pa nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
pod

4) O D L U K U
o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i održavanje 
kanalizacijskih cijevi za podmorski ispust Valkane

Vijeće sa 20 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i bez «SIUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
pod

5) O D L U K U
o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra–polaganje i održavanje 
kanalizacijskih cijevi radi rekonstrukcije incidentnog preljeva za CS Valsaline

AD – 6 DONOŠENJE ODLUKE O POVEĆANJU TEMELJNOG KAPITALA 
TRGOVAČKOG DRUŠTVA PULA PARKING D.O.O.

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu 

DAMIR PRHAT.
Izvješća nadležnih radnih tijela :

1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbora za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić), vijećnici su dobili na 

tabletu.
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: RADENKO OGNJENOVIĆ, DAMIR PRHAT, 

odgovori na postavljena pitanja.
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o povećanju 

temeljnog kapitala trgovačkog društva Pula Parking d.o.o., te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova protiv i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 

O D L U K U
o povećanju temeljnog kapitala trgovačkog društva Pula Parking d.o.o. 

AD – 7 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA PRIJEDLOG STATUTA DNEVNOG CENTRA ZA REHABILITACIJU 
VERUDA – PULA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 
Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
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2. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su dobili na 
tabletu.

Pošto se nitko nije javio za raspravu predsjednik ROBERT CVEK, daje na glasanje 
Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Dnevnog centra za rehabilitaciju 
Veruda – Pula, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

Z A K L J U Č A K
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Dnevnog centra
za rehabilitaciju Veruda – Pula.

AD – 8 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE 
SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA 
PULA FILM FESTIVALA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala pročelnica Upravnog odjela za kulturu JASMINA NINA 

KAMBER.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
 1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
 2.Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica:Gordana Ferenčić), vijećnici su primili na tablet.

U raspravi su sudjelovali MAURICIO LICUL, JASMINA NINA KABER; 
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o davanju 

prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Pula Film Festival, te nakon glasanja 
utvrđuje da je 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

Z A K L J U Č A K
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna 
Statuta Pula Film Festival.

AD - 9 DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE
O IZRADI III. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG
PLANA UREĐENJA GRADA PULE

AD -10 DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE
O IZRADI IV. IZMJENA I DOPUNA GENERALNOG
URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE

 AD–11 DONOŠENJE ODLUKE O PROVOĐENJU POSTUPKA
STAVLJANJA IZVAN SNAGE DETALJNOG PLANA
UREĐENJA SPORTSKO REKREACIONI CENTAR BUNARINA“
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Predlagatelj za točku 9, 10. i 11.dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno objedinjeno obrazloženje je dao pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje 

gospodin GIORDANO ŠKUFLIĆ.
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić)
2. Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, vijećnici su 

dobili na tabletu. 
Budući se nitko nije javio za raspravu predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i 

odvojeno daje na glasanje točku, 9., 10. i 11., te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 19 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i s 1 «SUZDRŽANIM» glasom donijelo  
pod točkom
Ad - 9. O D L U K U 

o izmjeni i dopuni odluke o izradi III. Izmjena i dopuna
Prostornog plana uređenja Grada Pule

Vijeće sa 19 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i s 1 «SUZDRŽANIM» glasom donijelo  
pod točkom
Ad -10.

O D L U K U 
o izmjeni i dopuni Odluke o izradi IV. Izmjena i dopuna
Generalnog urbanističkog plana Grada Pule

Vijeće sa 19 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i s 1 «SUZDRŽANIM» glasom donijelo  
pod točkom
Ad-11 O D L U K U 

o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja
„Sportsko rekreacioni centar Bunarina“

AD – 12 DONOŠENJE ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA 
FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA U GRADSKOM 
VIJEĆU GRADA PULA-POLA ZA 2015. GODINU 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala JASMINA NINA KAMBER.
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbor za plan i financije (potpredsjednica:Gordana Peteršić), vijećnici su dobili na tabletu. 

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka u Gradskom vijeću Grada 
Pula-Pola za 2015. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 19 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo

O D L U K U 
o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka u 
Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2015. godinu
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AD – 13 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O POTVRĐIVANJU SPORAZUMA O 
NAMJERAMA ZA UBLAŽAVANJE FINANCIJSKIH TEŠKOĆA 
ODREĐENOG DIJELA GRAĐANA KOJI SU OVRŠENICI U POSTUPCIMA
PRISILNE NAPLATE TRAŽBINA MALE VRIJEDNOSTI NA NOVČANIM 
SREDSTVIMA 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu VESNU 
SAJIĆ.

U raspravi je sudjelovao: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE.

Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
potvrđivanju Sporazuma o mjerama za ublažavanje financijskih teškoća određenog dijela građana 
koji su ovršenici u postupcima prisilne naplate tražbina male vrijednosti na novčanim sredstvima, te 
nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez glasova «PROTIV», donijelo 

Z A K L J U Č A K
o potvrđivanju Sporazuma o mjerama za ublažavanje financijskih teškoća određenog dijela 
građana koji su ovršenici u postupcima prisilne naplate tražbina male vrijednosti na 
novčanim sredstvima 

AD – 14 INTERPELACIJA 11 VIJEĆNIKA GRADSKOG VIJEĆA O POTREBI
OTVARANJA RASPRAVE U GRADSKOM VIJEĆU I DONOŠENJU
ZAKLJUČKA VEZANO ZA DONOŠENJE ODLUKA O SUFINANCIRANJU
PROGRAMA PREDŠKOLSKOG ODGOJA GRADA PULE 

AD – 15 INTERPELACIJA 11 VIJEĆNIKA GRADSKOG VIJEĆA O POTREBI 
OTVARANJA RASPRAVE U GRADSKOM VIJEĆU I DONOŠENJU 
ZAKLJUČKA KOJIM SE POZIV GRADONAČELNIK GRADA PULE DA 
DONESE ODLUKU O OSTVARIVANJU PRAVA NA BESPLATAN
PRIJEVOZ UČENIKA IZNAD STANDARDA UTVRĐENOG ZAKONOM O 
ODGOJU I OBRAZOVANJU U OSNOVNOJ I SREDNJOJ ŠKOLI 

Predlagatelji interpelacije od 04. veljače 2015. godine su 11 vijećnika: DANIJEL FERIĆ, 
RADENKO OGNJENOVIĆ, IVAN LASIĆ, ELENA VIAN, ROBERTO FABRIS, DEJAN 
JANKOVIĆ, VERA RADOLOVIĆ, BRUNO NEFAT, MAURICIO LICUL, ZRINKO KAJFEŠ i 
JANKO ŽUŽIĆ

Predsjednik obrazlaže da je Interpelacija temeljem članka 37. stavak 1. Poslovnika 
proslijeđena 05. veljače 2015. na mišljenje Gradonačelniku Grada Pule te je dostavljena vijećnicima 
Gradskog vijeća. Budući je Gradonačelnik razmotrio Interpelaciju te dostavio svoje Izvješće sa 
mišljenjem, stavovima i prijedlozima, to je predsjednik Izvješće uputio danas, 09. veljače 2015. 
godine vijećnicima Gradskog vijeća, radi otvaranja rasprave o ovom naročito značajnom pitanju iz 
djelokruga rada Gradskog vijeća. 

U ime predstavnika vijećnika koji su pokrenuli Interpelaciju poziva MAURIZIA LICULA, 
da iznese obrazloženje. Po prijedlogu Mauricia Licula da objedinjeno obrazlaže točke, predsjedni 
objedinjuje raspravu po točki 14. i 15. 
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U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA Hrvatske; u pojedinačnoj raspravi: MAURIZIO LICUL, RADENKO OGNJENOVIĆ, zatim 
DANIJEL FERIĆ i MAURICIO LICUL, te BORIS MILETIĆ Gradonačelnik Grada Pule. 

U nastavku predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje
- prvu Interpelaciju 11 vijećnika, prihvaćenu od strane Gradonačelnika o potrebi otvaranja rasprave 
u Gradskom vijeću i donošenju zaključka vezano za donošenje odluka o sufinanciranju programa 
predškolskog odgoja Grada Pule, s tim da se zaključuje da će se donošenje odluke o sufinanciranju 
programa predškolskog odgoja Grada Pule predložiti nakon analize ostvarenih proračunskih prihoda 
za prvi kvartal 2015. godine, ovisno o utvrđenim mogućnostima proračuna,

te nakon glasanja predsjednik utvrđuje da je 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 7 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo

ZAKLJUČAK 
O PRIHVAĆANJU INTERPELACIJE

o potrebi otvaranja rasprave u Gradskom vijeću i donošenju zaključka vezano za donošenje 
odluka o sufinanciranju programa predškolskog odgoja Grada Pule, s tim da se zaključuje da će se 
donošenje odluke o sufinanciranju programa predškolskog odgoja Grada Pule predložiti nakon 
analize ostvarenih proračunskih prihoda za prvi kvartal 2015. godine, ovisno o utvrđenim 
mogućnostima proračuna

Predsjednik zatim daje na glasanje drugu Interpelaciju podnesenu od 11 vijećnika i 
prihvaćenu od strane Gradonačelnika o otvaranju rasprave u gradskom vijeću i donošenju zaključka 
kojim se poziva gradonačelnik Grada Pule da donese odluku o ostvarivanju prava na besplatan 
prijevoz u osnovnoj i srednjoj školi iznad standarda utvrđenog Zakonom o odgoju i obrazovanju u 
osnovnoj i srednjoj školi koja je sadržajno ista odluci Klasa: 602-01/12-01/31, Urbroj: 2168/01-05-
02-0277-12-2 od 29.kolovoza 2012. godine, s time što se zaključuje da će se zaključak 
Gradonačelnika donijeti nakon analize ostvarenih proračunskih prihoda za prvi kvartal 2015. 
godine, ovisno o utvrđenim mogućnostima proračuna.

U nastavku se za riječ javlja vijećnik MAURICIO LICUL za povredu Poslovnika, koji kaže: 
„U dijelu gdje uopće nije interpelacija prihvaćena u svom Zaključku Gradonačelnika već druge 
stvari govorite da su predložili vijećnici, a to nije točno. Vijećnici su predložili izglasavanje 
Zaključka u kojem jasno stoji što su 11 vijećnika predložili, a vi gospodine Miletiću relativizirate taj 
Zaključak“.

Predsjednik ROBERT CVEK obrazlaže da je prihvaćena interpelacija vijećnika pa se, 
sukladno članku 36. i 38. st. 5. Poslovnika, Interpelacijom na ovoj sjednici i otvorila rasprava o 
pitanjima koje je predložilo 11 vijećnika iz djelokruga rada gradskog vijeća, te je nakon završene 
rasprave Vijeće donijelo odgovarajući zaključak, kako stoji u izvješću gradonačelnika koje je 
dostavljeno vijećnicima. 

Nakon objašnjenja predsjednik daje na glasanje drugu Interpelaciju podnesenu od 11 
vijećnika i prihvaćenu od strane Gradonačelnika o otvaranju rasprave u gradskom vijeću i 
donošenju zaključka kojim se poziva gradonačelnik Grada Pule da donese odluku o ostvarivanju 
prava na besplatan prijevoz u osnovnoj i srednjoj školi iznad standarda utvrđenog Zakonom o 
odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi koja je sadržajno ista odluci Klasa: 602-01/12-
01/31, Urbroj: 2168/01-05-02-0277-12-2 od 29.kolovoza 2012. godine, s time što se zaključuje da 
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će se zaključak Gradonačelnika donijeti nakon analize ostvarenih proračunskih prihoda za prvi 
kvartal 2015. godine, ovisno o utvrđenim mogućnostima proračuna.

te nakon glasanja utvrđuje da je
Vijeće sa 14 glasova «ZA», 7 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIG» glasova, donijelo 

ZAKLJUČAK 
O PRIHVAĆANJU INTERPELACIJE

o otvaranju rasprave u gradskom vijeću i donošenju zaključka kojim se poziva 
gradonačelnik Grada Pule da donese odluku o ostvarivanju prava na besplatan prijevoz u osnovnoj i 
srednjoj školi iznad standarda utvrđenog Zakonom o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj 
školi koja je sadržajno ista odluci Klasa: 602-01/12-01/31, Urbroj: 2168/01-05-02-0277-12-2 od 
29.kolovoza 2012. godine, s time što se zaključuje da će se zaključak Gradonačelnika donijeti 
nakon analize ostvarenih proračunskih prihoda za prvi kvartal 2015. godine, ovisno o utvrđenim 
mogućnostima proračuna.

Ovime je dnevni red iscrpljen.
Predsjednik zaključuje 13. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule.

Sjednica je zaključena u 19,15 sati.

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE

ZAPISNIK VODIO PREDSJEDNIK
IVAN KLARIĆ ROBERT CVEK

Klasa: 021-05/15-01/25
Urbroj:2168/01-01-02-02-0206-15-1
Pula, 09.2.2015
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